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ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO ŠKOLJIĆ 
 

2. sjednica VMO Školjić održana je 27.07.2010. s početkom u 17 sati u prostorijama MO 
Školjić, Žrtava fašizma 2 
 

Sjednici su bili nazočni: 
• Juro Perković, predsjednik VMO 
• Elvira Dizdarević, zamjenica predsjednika VMO  
• Ljubomir Kočka, član VMO 
• Sanja Lojpur, članica VMO  
• Deizi Štimac, članica VMO 
• Koraljko Pasarić, predsjednik Pododbora za kulturu 
• Robert Baus, referent za mjesnu samoupravu 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložilo slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. „Ljeto u Starom gradu 2010.“ – informacija o do sada provedenim aktivnostima na 
pripremi manifestacije, plan dogañanja (izvjestitelj: Koraljko Pasarić, producent 
programa) 

2. Prijedlozi imenovanja ulica i trgova na području MO Školjić (predlagatelj: Predrag 
Miletić) 

3. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno. 
 
AD 1  

Producent programa i Predsjednik Pododbora za kulturu g. Koraljko Pasarić izvjestio je Vijeće MO 
da su pripreme za ovogodišnje „Ljeto u Starom gradu“ na samom kraju. 
Obzirom da je rebalansom gradskog proračuna predviñeno smanjenje sredstava za ovaj program 
za 4.000,00 kn g. Pasarić je naglasio da se ove godine program neće moći odvijati tijekom četiri 
večeri kao do sada već u tri večeri, te je predložio vijeću da se program sastoji od: 

- filmske večeri (projekcija nagrañenih i odabranih filmova s festivala amaterskog filma 
„KRAF“) 

- „ča val“ večeri uz nastup Marinero band-a 
- Dječje večeri (nastup „Morčića“ i „Malih Riječana“, likovna radionica „Zaplovimo Pavlinskim“ 

uz posebnog gosta akademskog slikara Vjekoslava Voje Radoičića 
Pribavljene su potrebne dozvole i suglasnosti od Grada i MUP-a za održavanje javne manifestacije 
i ulazak u pješačku zonu, dogovoren je prijevoz tehnike, binskih elemenata, nabava osvježenja za 
izvoñače, a još predstoji početkom kolovoza nabavka materijala za likovnu radionicu, uspostavljen 
je kontakt s medijima, pripremljene su obavijesti i plakati za grañane. 
VMO je bez primjedbi prihvatilo  prijedloge g. Pasarića i njegovo usmeno izvješće. 
 
 
 



AD 2 

G. Predrag Miletić, bivši predsjednik VMO obratio se vijeću s prijedlogom da se neimenovani trg u 
zaleñu Užarske ulice i ulice Šišmiš imenuje Trgom Riccarda Zanelle obrazloživši to njegovim 
životopisom i značenjem za Rijeku:  

„Zanella je nekoliko puta pobijedio na gradskim izborima, bio je izabran za gradonačelnika, da 
bi 1921. godine nakon slobodnih izbora postao i predsjednik novoformirane Slobodne države 
Rijeka, suprotstavljajući se D’Annunziju i njegovoj okupaciji grada. Nedugo nakon toga biva 
svrgnut fašističkim državnim udarom. U sukobima s fašistima pogiba gradski policajac kao prva 
žrtva fašizma uopće, a Zanella odlazi u egzil u Kraljevicu. Za vrijeme Drugog svjetskog rata boravi 
u Francuskoj gdje ga kolaboracionistička Petainova vlada internira zbog sumnji da je organizirao 
atentat na Mussolinija. Zanella je bio izraziti protivnik svih ekstremizama i radikalnih stavova, a 
unatoč porazu fašizma nije dočekao povratak u Rijeku. Umro je u Rimu 1959.“ 

 
Tijekom razmatranja zamolbe VMO je utvrdilo slijedeće: 

 
- da navedena neimenovana površina ima karakter novog gradskog trga koji je nastao 

nedavnim grañevinskim intervencijama u starogradskoj jezgri kao urbanistički samosvojna i 
zaokružena javna površina ureñenog partera s pješačkom vezom na Užarsku ulicu i 
Koblerov trg putem ulice Šišmiš i koja u naravi već funkcionira kao gradski trg pretežno 
zatvorenog tipa (ovdje su se održavale kulturno-zabavne manifestacije, postoji ugostiteljski 
objekt s vanjskom terasom, a trg je eventualno moguće i dodatno urediti i opremiti kako bi 
se naglasila njegova moguća funkcija trga za odmor i manje kulturne manifestacije) 

 
- da je VMO u prethodnom sazivu već predlagalo imenovanje ovog trga i to Trgom Šišmiš, 

što Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem nije 
bilo prihvatljivo uz obrazloženje da se time ne poštuje princip da se isti naziv ne primjenjuje 
na površine različitog karaktera (ulica/trg), a što bi po ovom prijedlogu bio slučaj (već 
postoji ulica Šišmiš), ali da trg „svakako treba imenovati“… „imenom koje će reflektirati 
gradsku i/ili zavičajnu povijesnu i/ili drugu dimenziju“ 

 
- da ime Riccarda Zanelle kao ličnosti čije je političko djelovanje bilo značajno za Rijeku 

reflektira upravo navedenu gradsku povijesnu dimenziju 
 
- da je ime Riccarda Zanelle uvršteno u Fond imena Grada Rijeke 

 
- da su trgovi na području Starog grada uglavnom nazvani prema povijesnim ličnostima, te 

da bi imenovanje neimenovanog trga nazivom povijesne ličnosti bilo u suglasju sa ovim 
principom 
 
Temeljem prethodno navedenog, predsjednik VMO Školjić predložio da vijeće podrži 

prijedlog g. Miletića da se neimenovani trg nazove Trgom Riccarda Zanelle, te da se uputi i 
formalni prijedlog prema Odboru za mjesnu samoupravu. 

Za ovaj zaključak glasalo je 4 vijećnika dok je zamjenica predsjednika gña Elvira Dizdarević 
bila suzdržana, te je vijeće većinom glasova prihvatilo ovakav zaključak.  

 
AD 3 

 Pod točkom „razno“ tajnik MO izvjestio je vijeće o prioritetima u predstojećim aktivnostima nakon 
godišnjih odmora – predavanju zahtjeva za sufinanciranje programa iz oblasti kulture (do 15.rujna), 
te izradi prijedloga programa za 2011. koji se mogu financirati iz sredstava OGU za samoupravu i 
upravu, OGU za sport i tehničku kulturu, OGU za zdravstvo i socijalnu skrb, te OGU za 
poduzetništvo i OGU za urbanizam (do 15. listopada) 
G. Ljubomir Kočka predložio je vijeću da se tijekom rujna ponovi zahtjev da „Autotrolej“ razmotri 
mogućnost uvoñenja mini-bus-a koji bi prometovao kroz Vodovodnu ulicu 
Gña Deizi Štimac upozorila je na problem prometovanja skutera na Klobučarićevom trgu 
Gña Elvira Dizdarević predložila je da se razmotri mogućnost sadnje tri do četiri drvoredna stabla u 
Vodovodnoj ulici, kao i njeno ozelenjivanje tamo gdje je to moguće kao i na povremenu 
nemogućnost ulaska u zgradu Vodovodna 10 radi parkiranih automobila 
G. Juro Perković istaknuo je potrebu postavljanja stupića u Vodovodnoj ulici kod k.br. 33 radi 
omogućavanja ulaska stanarima u kuću i garažu 



Zaključeno je da će se ova i druga komunalna pitanja, a koja nemaju karakter hitne intervencije 
riješavatinakon povratka tajnika s g.o. 
 
 
Sjednica je završila u 18.30 sati.         
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Robert Baus 

Predsjednik VMO:  
Juro Perković 

 


